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Pan Jaroslaw Hupalo
Radny Rady Miasta
Woclawka
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W zwiqzku z Pana lnterpelacj4 wniesionq podczas XVI sesji Rady Miasta w sprawie udzielenla

informacji dlaczego Szkolny Zwiqzek Sportowy nie oglosil wynik6w rywalizacji sportowej za rck 20141

2015 w poszczeg6lnych typach szk6l, informujq, 2e z wyja6niei prezes Miejskiego Szkolnego Zwiqzku
Sportowego pani Anny Szafrariskiej wynika, i2 Miejski Szkolny Zwiqzek Sportowy jest organizacjq
pozazqdowq zarejestrowanq w Krajowym Rejestze Sqdowym, dzialajqcq non profit, kt6ra organizuje

rywalizacjq sportowE szk6l na terenie miasta Woclawka od kilkudziesiqciu lat. Zadaniem Miejskiego
Szkolnego Zwi4zku Sportowego jest wylonienie m.in. mistz6w i wicemistz6w Woclawka w ka2dej
dyscyplinie sportu, kt6ra zawarta jesl w kalendazu SZS. Corocznie ustalaniem punktacji zajmowal siq
pan Kazimiee Mendala - czlonek zazqdu MSZS. Jednak od kilku lat zazqd odnotowywal problemy

z otzymywaniem informacji zwrotnej od sgdzi6w i koordynator6w zawod6w o wynikach zawod6w
w poszczeg6lnych dyscyplinach, wynikach rywalizacji w grupach itp. Na zebraniu w 2014 r.

dla nauczycieli wychowania fizycznego zazqd sygnalizowal len problem, Niestety, jak wynika
z wyjaSniefi pani prezes, sytuacja powt6zyla siq w roku szkolnym 2015n6. W pa2dzierniku 2015 roku
organlzatozy rywalizacji nie otzymali wynik6w za ubiegly rok szkolny. Na zebraniu we wze6niu 2015 r.

w Centrum Organizacji Pozaz4dowych dla nauczycieli wszystkich typ6w szk6l, z udzialem pani Barbary
Moraczewskiej - zastepcy prezydenta Woclawka, pzedstawiciele SZS poinformowali nauczycieli,
2e je6li wyniki nie zostanq im pzekazane, nie bqdzie mozliwe opracowanie punktacji. Zdaniem
p. A. Szafrafiskiej, pod adresem pana Mendali padly bezpodstawne oskar2enia, i2 wyniki opracowuje
niezetelnie, faworyzujqc wlasn4 szkolg. Wobec lego rodzaju wypowiedzi, pan Kazimiez Mendala
dotychczas prowadzqcy te dzialania nieodplatnie, zrezygnowalz wykonywanie zadania. Jak dodaje pani
prezes, nikt z ponad 50 nauczycieli obecnych na zebraniu nie chcial siq go podjq6. Do opracowania
punktacji wylqcznie dla szk6l ponadgimnazjalnych zglosil sig jedynie jeden nauczyciel. Na zebraniu
podjgto wigc decyzjg o rezygnacji z opracowywania punktacji, biorqc pod uwagg r6wnie2 fakt,
i2 do zadah SZS nie nale2y prowadzenie tego rodzaju zestawienia i nie pzewiduje tego 2aden
z kilkunastu punkt6w regulaminu kalendaza SZS.

W bie2qcym roku rywalizacja realizowana jest zgodnie z kalendazem imprez bez pzeszk6d,
cho6 wyniki docierajq z op62nieniem, prezes ma niemal wszystkie. Jednak zgodnie z ustaleniami
na zebraniu dla nauczycieli szk6l podstawowych, gimnazj6w i szk6l ponadgimnazjalnych ustalono,
jak dodaje p. A. Szafraiska,2e taka punktacja budzi tylko niezdrowe emocje i kl6tnie w irodowisku.
W spotkaniu uczestniczyli wszystkich szk6l pzystgpuj4cych dobrowolnie do zawod6w.


